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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Zapytanie moje dotyczy modernizacji linii kolejowej nr 7 na trasie Lublin–Warszawa. Fakt, ¿e jest

ona niezbêdna, by³ wielokrotnie poruszany i jest niepodwa¿alny. Województwo lubelskie jest w trudnej
sytuacji, mimo ¿e idea zrównowa¿onego rozwoju, która jest koncepcj¹ Unii Europejskiej, zak³ada wiêk-
sze doinwestowania regionów s³abszych. Wci¹¿ jednak brakuje przejawów takiego myœlenia i czêsto na
linii Wis³y koñcz¹ siê mo¿liwoœci rozwoju i inwestowania.

Na pocz¹tku tego roku okaza³o siê, ¿e program przebudowy linii kolejowej z Lublina do stolicy zosta³
przesuniêty na rezerwow¹ listê inwestycji unijnego Programu Operacyjnego „Infrastruktura i Œrodowis-
ko 2007–2013”. Oznacza³o to odsuniêcie powstania szybkiego transportu do g³ównych oœrodków kraju
w bli¿ej nieokreœlon¹ przysz³oœæ. Wówczas to wysi³kiem jednej z lokalnych gazet, przedstawicieli w³adz
i mieszkañców Lubelszczyzny podjêta zosta³a akcja energicznego zabiegania o wpisanie przebudowy li-
nii nr 7 do Programu Operacyjnego „Infrastruktura i Œrodowisko”. W efekcie tej akcji PKP podpisa³o
kontrakt na przygotowanie projektu niezbêdnego do jej modernizacji oraz zebrano podpisy poparcia dla
tej inwestycji. 27 maja ponad dwadzieœcia jeden tysiêcy podpisanych apeli w tej sprawie zosta³o zawie-
zionych do Ministerstwa Infrastruktury. Akcja ta stanowi³a prawdopodobnie najwiêksz¹ spo³eczn¹ ak-
cjê zainicjowan¹ kiedykolwiek na naszym terenie. Jej sukcesem by³o niew¹tpliwie zjednoczenie we
wspólnej sprawie mieszkañców i ró¿nych œrodowisk naszego regionu.

Pozostaje jednak pytanie o wymierne efekty akcji, czyli o w³¹czenie projektu przebudowy kolei do
Programu Operacyjnego „Infrastruktura i Œrodowisko 2007–2013”. Wed³ug mojej wiedzy rz¹d wci¹¿ nie
przyj¹³ bowiem koncepcji przestrzennego zagospodarowania kraju, w której zapisana by³aby szybka ko-
lej na linii Lublin–Warszawa.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do pana ministra z pytaniami.
1. Na jakim etapie s¹ prace zwi¹zane z modernizacj¹ trasy kolejowej nr 7?
2. Czy jej budowa nadal pozostaje, zgodnie z wielokrotnymi zapewnieniami, priorytetem rz¹du?
3. Kiedy jest planowane zakoñczenie modernizacji tej trasy?

Z powa¿aniem
Grzegorz Czelej




